
2024D34589 Verslag houdende een lijst van vragen

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport, belast met
het voorbereidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer
verslag uit te brengen in de vorm van een lijst van vragen

De fungerend voorzitter van de commissie,
Eerdmans

Adjunct-griffier van de commissie,
Sjerp
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Nr Vraag

1 Waarom worden verplichtingenmutaties niet toegelicht in deze
begrotingswet

2 Klopt het dat er van de beschikbare € 54.000.000 voor de Stimule-
ringsregeling Technologie in Ondersteuning en Zorg (STOZ) nog
maar € 1.212.000 is verleend? Zo ja, hoe komt dit en is er zicht op
een eventuele verlenging van deze subsidieregeling?

3 Hoe groot is het aantal gewerkte uren per werkende in de zorg in
Nederland over hun hele werkende leven, rekening houdend met
het moment dat zij met pensioen gaan? Hoe is dat vergeleken met
andere EU-lidstaten?

4 Kan voortaan voor alle begrotingen inzicht worden verschaft in de
mutaties ten opzichte van de vorige begroting, met in ieder geval
een toelichting op die mutaties die nog niet eerder door de Kamer
zijn geautoriseerd?

5 Kan voortaan in alle begrotingen, ook in alle suppletoire begrotin-
gen september, een tabel met de belangrijkste beleidsmatige
mutaties worden opgenomen, inclusief een toelichting? Of als die
ontbreekt, worden toegelicht waarom dat zo is?

6 Kan er een totaaloverzicht worden geven van de beleidsmatige
bezuinigingen en besparingen die worden doorgevoerd via deze
suppletoire begroting?

7 Kan er een totaaloverzicht worden gegeven van de beleidsmatige
investeringen die worden doorgevoerd via deze suppletoire
begroting?

8 Verplichtingenmutaties zijn op sommige posten groot, waarom zijn
deze niet voldoende toegelicht? Kunt u in het vervolg de begroting
zodanig ramen dat miljardenmutaties in de verplichtingen
gedurende het jaar niet nodig zijn?

9 Waarom worden verplichtingenmutaties niet toegelicht in deze
begrotingswet?

10 Wat is de reden dat u op artikel 4 zorgbreed beleid ruim € 140
miljoen meer
verplichtingenbudget aan de Kamer vraagt, terwijl de uitgaven op
dit artikel juist naar
beneden worden bijgesteld?

11 Waarom worden de opdrachten op het gebied van ziektepreventie
en pandemische paraatheid met bijna € 62 miljoen terugge-
schroefd?

12 De verplichtingen bij volksgezondheid zijn bijna met de helft
verhoogd naar € 695 miljoen. Kan worden toegelicht hoe deze
verplichtingen zo kunnen verschuiven en waarom het een beperkte
invloed heeft op de totale uitgaven?

13 Hoe verhoudt zich de € 0,6 miljoen beschikbaar voor het experi-
ment gesloten coffeeshopketen (wietexperiment) zich ten opzichte
van uitgaven aan telers dan wel shops?

14 Betekent het doorschuiven van € 33 miljoen op artikel 1 dat dit
bedrag in de begroting van 2025 ook weer is bijgeplust? Zo ja,
waar in de begroting 2025 is dat terug te vinden?

15 In welk gevallen wordt gekozen om niet uitgegeven budget in een
jaar door te schuiven en in welke gevallen gaan niet uitgegeven
middelen terug de schatkist in?

16 De € 33 miljoen bij ziektepreventie betreft uitgaven die volgens de
toelichting worden doorgeschoven. Kan de regering uitleggen hoe
dat kan en waar worden ze naar doorgeschoven?

17 In het verleden gold toch de regel dat niet uitgegeven budget aan
het einde van het jaar juist niet doorgeschoven mocht worden en
terug de schatkist in ging (bijv. middelen post covid 2023)?
Waarom kan en wordt er nu wel doorgeschoven?
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18 In welk gevallen wordt gekozen om niet uitgegeven budget in een
jaar door te schuiven en
in welke gevallen gaan niet uitgegeven middelen terug de schatkist
in? Wanneer wordt gekozen om niet uitgegeven budget door te
schuiven naar volgend jaar en wanneer niet uitgegeven middelen
terug de schatkist ingaan?

19 Wat wordt er concreet gedaan met de € 1 miljoen die jaarlijks tot
2028 wordt overgeheveld vanuit de langdurige zorg naar het
programma Zingeving en Geestelijke Verzorging?

20 Hoe wordt beoordeeld of de € 1 miljoen overgeheveld naar het
programma Zingeving en Geestelijke Verzorging een zinvolle
besteding is geweest?

21 Kunt u een overzicht geven van acties die in 2024 zijn ondernomen
ter versterking van de pandemische paraatheid?

22 Kunt u toelichten hoe de GGD-en kans hebben gezien € 22 miljoen
kosten te besparen in de najaarscampagne 2024? Hoe kan in
september al bekend zijn dat er kosten worden bespaard in een
najaarscampagne terwijl het najaar dan nog moet beginnen?

23 Waarom wordt van de € 16 miljoen die nu wordt verlaagd, maar
€ 7 miljoen doorgeschoven naar 2025 en niet het gehele bedrag?

24 Welke stappen worden er ondernomen om ervoor te zorgen dat in
de toekomst de budgetten voor passende zorg wel benut worden?

25 Wat is de reden dat nu in september al duidelijk is dat het budget
passende zorg in 2024 voor tweederde onbenut zal blijven? Welk
beleid wordt niet uitgevoerd door het minder benutten van het
budget?

26 Hoe wordt bewerkstelligd dat in de toekomst de budgetten voor
passende zorg wel benut worden? Welke adviezen van de speciaal
gezant passende zorg Jan Kremer «van marktmeester naar
transitiemeester» worden wel en welke worden niet uitgevoerd?

27 Bij curatieve zorg zijn verplichtingen mutaties zijn met 1,3 miljard
afgenomen, kunt u dat toelichten? Toch zijn de totale uitgaven
vrijwel gelijk gebleven, graag ontvangen wij een toelichting?

28 Kan worden toegelicht hoe bij curatieve zorg de verplichtingen
mutaties met € 1,3 miljard zijn afgenomen? Toch zijn de totale
uitgaven vrijwel gelijk gebleven, graag een toelichting op dit punt?
Waaruit bestaan deze kosten en waarom waren deze niet begroot?

29 Waarom wordt het geld dat is gereserveerd voor post-COVID
poliklinieken niet uitgegeven in 2024?

30 Wanneer komen de post-COVID poliklinieken wel tot stand?
31 Wat kunt u post-COVID patiënten bieden totdat de poliklinieken zijn

gerealiseerd?
32 Wat is de reden dat de gereserveerde € 9 miljoen voor een

subsidieregeling ten behoeve van de instandhouding van
IC-capaciteit, welke is opgebouwd tijdens de COVID crisis, niet kon
worden uitgegeven?

33 Wat is de huidige IC-capaciteit en wat is volgens u de gewenste
capaciteit?

34 Hoe was het budget van € 22 miljoen in de begroting 2024 voor
inclusieve samenleving geraamd en welke plannen lagen daaraan
ten grondslag? Wat is de reden dat nu in september het geraamde
budget met 93% wordt verlaagd en er voor inclusieve samenleving
nog € 1,5 miljoen resteert?

35 Hoeveel transformatieplannen in het kader van IZA zijn er sinds
1-2-2023 en hoeveel zijn er toegekend?

36 Wat is de reden dat enkele projecten op kennisgebied zijn
vertraagd? Wanneer zullen deze projecten weer op schema lopen?
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37 Wat is de reden dat het geld dat beschikbaar is voor de stimulering
zorggeschikte woningen in 2024–2026 deels wordt doorgeschoven
naar 2028?

38 Wat is de reden voor de niet volledige uitputting van de subsidiere-
geling integenerationeel wonen?

39 Wat veroorzaakt(e) de vertraging bij de Europese aanbesteding –
Ontwikkelprogramma Complexe Zorg? Welke praktische gevolgen
heeft deze vertraging op de Toekomstagenda gehandicaptenzorg?

40 Kan worden gespecificeerd welke uitvoeringsmeevallers bij de
ouderenzorg en gehandicaptenzorg resulteren in een meevaller
van € 2,2 miljoen?

41 Hoe komt het dat er halverwege het jaar zo’n groot tekort kon
ontstaan bij het Fonds langdurige zorg, dat het budget met € 1,1
miljard moest worden opgehoogd, terwijl er enkele maanden
eerder volgens het ministerie nog € 310 miljoen euro kon worden
geschrapt?

42 Waaruit is de € 1,1 miljard waarmee het Fonds langdurige zorg
wordt opgehoogd gefinancierd?

43 Wat is er gebeurd met de € 310 miljoen budgetkorting, die bij de
voorjaarsnota werd doorgevoerd op het Wlz-kader? Is deze met de
ophoging van het Fonds langdurige zorg met € 1,1 miljard
teruggedraaid?

44 Wat is er gebeurd met de structurele budgetkorting van € 77
miljoen, die bij de voorjaarsnota werd doorgevoerd op het
Wlz-kader? Is deze met de ophoging van het Fonds langdurige zorg
met € 1,1 miljard teruggedraaid?

45 Rijksbijdrage Wlz voor het fonds langdurige zorg is dit jaar met
€ 1,1 miljard opgehoogd, wordt dit geld in 2024 ook direct
uitgegeven? Vanwaar het tekort van € 1,1 miljard?

46 In hoeverre heeft VIPP Regeling Inzicht het doel om veilige en
eenduidige elektronische gegevensuitwisseling te versnellen
gehaald?

47 Wat heeft de vergissing in de nodige rijksbijdrage Wlz (€ 1,1
miljard) veroorzaakt?

48 Wat is de reden dat de voorgenomen bestedingen voor domein
overstijgende samenwerking (DOS) niet tot besteding komt in
2024? Komt deze in de toekomst wel tot besteding? Zo ja,
wanneer? Zo nee, waarom niet?

49 Wat is de reden dat er vertraging is opgetreden in de uitvoering
van de aanpak van agressie in de zorg (€ 1 miljoen)? Hoe wordt
deze vertraging ingelopen?

50 Wat is de reden dat er vertraging is opgetreden in de uitvoering
van de Stimuleringsregeling Technologie in Ondersteuning en
Zorg (STOZ)?
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